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Zápis č.7/2020 
ze zasedání Zastupitelstva obce Přepeře 

konaného dne 27. srpna 2020 na OÚ Přepeře 
 

 

1. / Zahájení 

  

Přítomni: v 18:00 hodin dle prezenční listiny bylo přítomno 8 zastupitelů. Omluveni jsou Ing. 

Brožek Bohdan, Ing. Malý Petr a Mocová Blanka. Počet hostů: 3 občané. Zasedání řídil starosta Ing. 

Sajdl Luděk, po přivítání na řádně svolaném jednání Zastupitelstva obce Přepeře seznámil přítomné 

s programem. 

 

Program:  

1.   Zahájení.  

2.   Volba návrhové komise a ověřovatelů zápisu.  

3.   Kontrola usnesení z minulého zasedání č.6/2020 ze dne 30. července 2020. 

4.   Návrh rozpočtového opatření č.4/2020 a schválení střednědobého výhledu rozpočtu.  

5.   Projednání žádosti o poskytnutí dotace z rozpočtu obce. 

6.   Informace o průběhu stavebních akcí. 

7.   Diskuse. 

8.   Zpráva návrhové komise.  

9.   Závěr.  
 

Nikdo nic nedoplnil ani nepožadoval žádnou jinou změnu programu. 

(hlasování: pro 8 / proti 0 / zdržel 0) 

 

 

2. / Volba návrhové komise a ověřovatelů zápisu 

 

Starosta obce navrhl složení návrhové komise a ověřovatelů zápisu: 

Návrhová komise: Kudrnáč Tomáš 

   Ing. Krsková Eva 

Dlouhá Alena 

Ověřovatelé:   Ing. Novák Jiří  

   Náhlovský Lukáš 

(hlasování: pro 8 / proti 0 / zdržel 0) 

 

3. / Kontrola usnesení z minulého zasedání 

 

Starosta přečetl usnesení číslo 6/2020 ze dne 30. července 2020 a k jednotlivým bodům se 

vyjádřil. Společně se zastupiteli usnesení zkontrolovali. Nikdo neshledal nesrovnalosti, vše bylo 

v pořádku. 

 

(hlasování: pro 8 / proti 0 / zdržel 0) 

 

Usnesení ze 6. zasedání Zastupitelstva obce Přepeře konaného dne 30. července 2020 bylo splněno. 
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4. / Návrh rozpočtového opatření č.4/2020 a schválení střednědobého výhledu rozpočtu  

 

 Starosta vysvětlil návrh rozpočtového opatření, který byl zaslán v podkladech zastupitelům, 

doplnil informaci o stavu na účtech obce (KB+ČNB) a sice 37.990.465,67 Kč ke dni 27. 8. 2020.  

Dnes máme připraveny větší změny, které nám navýší rozpočet. V příjmech máme kompenzaci od 

státu 1,19 mil. Kč (kompenzace obcím 1250,- Kč/obyv. za propad příjmů – období covid-19; 

skutečnost v naší obci – propad za období 01/20-08/20 cca do 1 mil. Kč) a dotace na podzimní volby 

31 tis. Kč. Celkem tedy +1,221 mil. Kč. Zvyšujeme tedy objem rozpočtu, ale bilanci vyrovnáme ve 

výdajích. Ve výdajích máme 50 tis. Kč oprava dešť. kanalizace (paní Hladovcová), 52 tis. Kč energie 

VO, 200 tis. Kč nátěr střechy MŠ, 31 tis. Kč podzimní volby (20.800,- Kč odměny, 8.556,- Kč 

materiál, 1.044,- Kč občerstvení, 300,- Kč cestovné, 300,- Kč poštovné), 83 tis. Kč oprava hřbitovních 

vrat, 100 tis. Kč oprava plotu hřiště + částečné oplocení dětské hřiště Potůček, 270 tis. Kč VO 

investice (nová svítidla podél II/610), 30 tis. Kč hřbitov služby (vykácení thůjí). Celkem tedy -1,221 

mil. Kč. Dotazy nejsou. Hlasováním tedy schvalujeme rozpočtové opatření č.4/2020, kterým se 

zvyšuje výše rozpočtu. Bilance rozpočtu se nemění. 

(hlasování: pro 8 / proti 0 / zdržel 0) 

 

Zastupitelstvo obce Přepeře schvaluje rozpočtové opatření č.4/2020 dle předloženého návrhu. 

 

V rámci tohoto bodu se dotázala Ing. Krsková na detaily ohledně rekonstrukce chodníků v 

oblasti podél II/610 u domu Nováků a Černých. Starosta vše vysvětlil. Prostor bude od komunikace 

oddělen přejezdovým obrubníkem a plocha pro stání automobilů bude upravena recyklátem. Nejsou 

to naše pozemky, nebudeme zde dělat dlažbu. Pozemky patří KSS LK. Ing. Krsková navrhla pokusit 

se pozemky pod chodníky (a to nejen zde, ale v celé obci) od vlastníka získat do majetku obce. 

Starosta: Ano dotážeme se vlastníka (KSS LK), jestli by nám pozemky neprodal, a dodal, že všechny 

nové stavby chodníků a ulic v obci už se realizují jen na obecních pozemcích. Ing. Novák se dotázal 

na opravu střechy na MŠ. Rád by o těchto větších akcích věděl dopředu a bylo by dobré, kdyby byly 

někde naplánované. Starosta: Ano tato akce byla narychlo, ale mluvili jsme o ní na zastupitelstvu, 

navíc rozsah prací byl znám, až po začátku prací. Nepředpokládalo se, že bude nutné realizovat práce 

takového rozsahu. Ing. Krsková požádala, aby byla založena tabulka, kde budou uvedeny plánované 

akce prací a oprav v obci a jejich termíny. Starosta: Ano založíme tabulku a postupně ji společně 

vylepšíme, aby splňovala, co je od ní očekáváno. 

 

Ještě v rámci tohoto bodu máme v programu schválení návrhu střednědobého výhledu (na 3 

roky) rozpočtu obce. Podklad byl zaslán. Výhled kopíruje víceméně roky minulé, kde využíváme i 

zůstatek na účtu. Dotazy nejsou. 

(hlasování: pro 8 / proti 0 / zdržel 0) 

 

Zastupitelstvo obce Přepeře schvaluje střednědobý výhled rozpočtu obce na roky 2021 až 2024 dle 

návrhu. 

 

5. / Projednání žádosti o poskytnutí dotace z rozpočtu obce. 

 

S Římskokatolickou farností Přepeře bylo domluveno, že se postarají o opravu, kromě 

chodníku k poště (už provedeno) i opěrné zdi u schodiště před poštou. Jsme tedy z její strany požádáni 

o příspěvek na tuto akci (zasláno v podkladech). Do budoucna ještě bude opraven plot. Žádají nás o 

14 tis. Kč. V položce rozpočtu na to prostředky ještě máme. Dotazy nejsou. Realizace bude ihned. 

(hlasování: pro 8 / proti 0 / zdržel 0) 

 

Zastupitelstvo obce Přepeře schvaluje veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí neinvestiční dotace z 

rozpočtu obce v roce 2020 pro Římskokatolickou farnost Přepeře ve výši 14.000,-Kč dle předložené 

žádosti, na rekonstrukci opěrné zdi schodiště před budovou fary (pošty). 
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6./ Informace o průběhu stavebních akcí. 

 

 Nejprve dořešení problému na našem pozemku parc.č. 93/12 (k.ú. Přepeře u Turnova), kde je 

z části postaven přístřešek paní Müllerové. Problém řeší i stavební úřad. Paní Müllerová si zajistila 

vyměření a navrhla nám několik řešení situace, kterému jsme se věnovali na pracovním jednání. 

Shodli jsme se, že na celý zmiňovaný pozemek (24 m2) vyhlásíme záměr prodeje a tím umožníme, 

aby si ho paní Müllerová koupila. Nejprve tedy musíme záměr schválit, následně vyvěsit. Poté nám 

můžou zájemci zaslat nabídky, které vyhodnotíme a teprve potom můžeme hlasovat o prodeji. Cena 

bude minimálně dle odhadu a k ceně budou připočteny náklady s prodejem spojené (znalecký 

posudek, vklad na katastr). Dotazy nejsou. Hlasujeme tedy o záměru prodeje tohoto pozemku. 

(hlasování: pro 8 / proti 0 / zdržel 0) 

 

Zastupitelstvo obce Přepeře schvaluje záměr prodeje pozemku parcelní číslo 93/12 o výměře 24 

m2 (k.ú. Přepeře u Turnova) v minimální výši odhadní ceny. K ceně budou připočteny veškeré 

náklady s prodejem spojené. 

  

Stavební a údržbové akce: 

 

Silnice II/610 a související stavba silnice č. 2797 (Ohrazenice-Potůček). Aktuálně se stavba blíží do 

finále. Nyní už máme k dispozici termíny pokládek finálních vrstev asfaltů a s tím spojené omezení 

průjezdu. 

- 5.9. sobota – úplná uzavírka od okraje obce po náves v Přepeřích – pokládka finálního 

povrchu asfaltu 

- 31.8. – 25.9. – Turnov, Nádražní ulice – postupně po úsecích semafory – dokončovací práce 

- 14.9. – 20.9. – uzavřen podjezd pod viaduktem (asi částečně, nebylo řečeno přesně) 

- 19.9. – úplná uzavírka křižovatky před viaduktem + podjezd pod viaduktem – pokládka 

finálních asfaltů 

- 26.9. – 27.9. – úplná uzavírka okolo Pyrámu – úsek sjezd z I/10 až po most přes železnici před 

Potůčkem – pokládka finálních asfaltů 

Nyní se na návsi dokončují chodníky, aby bylo vše hotovo do začátku školního roku v ZŠ a postupuje 

se směrem na Turnov. Od 21.8. rozsvíceno nové VO od Sklostroje. Ještě jsou objednána světla podél 

II/610 až do návsi. Do konce roku se pokusíme vyměnit ještě VO z návsi na kraj Příšovic. Po 5.9. 

dokončovací práce, vodorovné i svislé dopravní značení, úpravy okolí stavby, ozelenění. Vše má být 

hotovo do konce 09/20. Nynější průjezd kamionů ukazuje, že odbočení od Ohrazenic na Turnov a 

zpět opravdu nepůjde, a za přítomnosti DI Policie ČR byl proveden zápis při kontrolním dni o 

nemožnosti průjezdu kamionů bez toho, aby nenajely do protisměru a nepoškodily obrubníky. Zúžená 

vozovka tak nahrává našemu požadavku na zákaz průjezdu kamionů mezi návsí a Potůčkem. Situace 

se bude prověřovat a řešit. Do požadavků také přidáme instalaci zpomalovacích prvků před příjezdem 

do návsi od Příšovic. 

 

Malý most. Stavba je v plném proudu a termínech dle harmonogramu. Se stavbyvedoucím řešíme 

hlavně bezpečnost a průchodnost provizorní lávky. Dokončeno bude na přelomu listopadu a prosince 

2020. Dotaz byl na existenci chodníku na mostě po rekonstrukci. Na malém mostě chodník nebude, 

ale bude širší než současný. Na velký most přes Jizeru je také připravován projekt na rekonstrukci, a 

zde se budeme snažit, aby byl chodník do projektu zahrnut. 

  

Chodník na Potůček. Část k přejezdu od III. ulice. Po komunikaci s KSS LK jsme se dozvěděli, že se 

měla 25.8.2020 schvalovat budoucí smlouva darovací pro nás na dotčené pozemky. Výsledek 

prozatím nevíme. Pokud bude schváleno, bude muset dále schválit zastupitelstvo LK, ale vzhledem 

k volbám, těžko odhadnout kdy.  
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Chodník k Turnovu. S turnovským starostou jsme diskutovali toto téma. Shodli jsme se na nutnosti 

rekonstrukce. Otázkou je, zda jen obnovit asfalt, nebo se do toho pustit pořádně a vybudovat novou 

stezku podobnou té do Příšovic. Vše je otevřené o budeme o tom jednat. Pokud nalezneme shodu a 

finance, zrealizujeme opravu tohoto využívaného chodníku. 

 

Cyklotrasa Greenway Jizera – úsek Turnov-Svijany. Zde došlo k posunu. Probíhá finální fáze ÚŘ. 

Stavební povolení bude asi na etapy. Aktuálně se řeší podané odvolání proti ÚR. Vše vypadá nadějně. 

 

Provedené drobné stavby: 

- opravena brána na hřbitov – restaurované pískovcové pilíře a renovovaná železná brána i vrátka 

- natřená střecha na MŠ 

- instalován kotec pro psy u OÚ 

- vyřezané thůje na hřbitově v zadní části (urnový háj) 

 

Připravované drobné stavby – realizace 09-10/2020: 

- nová dlažba pod vraty hřbitova (žulové kostky) 

- ploty okolo hřišť – Potůček, střed obce 

- oprava schodů a zápraží u klubovny 

- oprava dešťové kanalizace u paní Hladovcové 

- první fáze sanace vlhkosti v bytovce podle návrhu fy. IMESTA – rekuperační jednotky do spodních 

vlhkých bytů, dále oprava střechy na bytovce 

- odvodnění vjezdu k RD na Potůčku u p. Hobelanta, kam zatéká z komunikace při větším dešti 

 

Povodí Labe zaslalo návrh protipovodňových opatření a ochrany před povodní „Q100“ pro lokalitu 

Přepeře Závodí. Opatření představuje drobné opravy současného valu a dokončení valu ve směru 

k odpadnímu kanálu. Vše mají připraveno. Pokud se rozhodneme pro instalaci a schválíme jejich 

návrh, musíme zajistit majetkoprávní vypořádání a územní rozhodnutí. Zbytek zajistí Povodí Labe. 

Jedná se o první fázi, ve které se musíme vyjádřit, jestli vůbec máme zájem. Dotazy nejsou. 

(hlasování: pro 8 / proti 0 / zdržel 0) 

 

Zastupitelstvo obce Přepeře souhlasí s návrhem protipovodňových opatření zpracovaných firmou 

VRV a.s. Praha dle zadání Povodí Labe. 

 

7. / Diskuze 

 

Vyjádření k poznámkám z diskuze z minulého zasedání.  

- diskuse o odpadech – Turnov kupuje nádoby pro třídění do každého domu, budeme sledovat jaké 

budou zkušenosti, možná by to byla v budoucnu cesta i pro nás 

- přístavba hasičárny do katastru – dořešíme, musíme zjistit, co už katastr má a co nemá a dotáhnout 

to do konce 

- zatékání střechou na bytovce – oprava objednána u fy. Štafl 

- změna ÚP – osloveno 5 zhotovitelů   

- covid -19 – zatím žádná zvláštní opatření, ZŠ a MŠ v provozu, nově má krajská hygiena povinnost 

informovat starosty o počtech covid-pozitivních občanech v obci 

- osvětlení kostela – vadné svítidlo sejmuto ze sloupu, objednáno nové 

- dohoda s provozovatelem stánku u jezu – připravena ústně – byla by to dohoda o údržbě a využití 

pozemku, omezující podmínky (povodeň, mobilnost, dohled nad vjezdem a omezení stanování), 

údržba po celý rok, využití jenom sezónně 

 

Ing. Sajdl: - pořádání setkání s důchodci – navrhujeme letos nepořádat z důvodu nelepšící 

se situace kolem covid nákazy, akce by představovala zbytečné riziko pro naše 

seniory, letos seniorům místo toho dáme kalendář + tužku, vyjde to finančně 
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skoro stejně, objednali bychom tedy cca 200 tradičních kalendářů s dobovými 

pohlednicemi, zastupitelé po diskuzi souhlasí, pro letošní rok tuto akci rušíme 

Pan Kudrnáč:  - 29.8. opět zahájíme podzimní hlídání větví za svazarmem – Ing. Krsková, 

následuje 12.9. Ing. Malý 

 - 5.9. cyklovýlet „Labská“ máme poslední 2 volná místa 

- 22.9. Mistrovská lekce - divadlo MB – máme ještě volná místa, bohužel i zde 

se projevuje nezájem z důvodu covidu, pokusíme se nabídnout i do sousedních 

obcí, snad se nám podaří lístky prodat 

 - 1.12.Kytice – divadlo Semafor Praha 

Paní Dlouhá: - dotázala se na sekání trávy a křovin v korytě Jizery? St.: zajišťuje Povodí 

Labe. 

 - požádala o přidání dopravní značky k lávce přes odpadní kanál „cyklisto 

sesedni z kola“. St.: už se řeší. 

 - informovala, že se na Potůčku propadá silnice v místě překopu pro přípojky 

ke třem novým domům (březen 2020). St.: ano víme, bude se řešit jako 

reklamace přes VHS 

 - navrhla požádat fotbalisty, aby si posekali pozemky nad bývalou skládkou. 

St.: ano už jsme o tom mluvili, chystají se to tam upravit důkladněji a odvézt 

na skládku nevzhlednou hromadu 

Pan Náhlovský: - dotázal se na přístřešek nad auto? St.: mluvili jsme o něm, ale nakonec 

nekoupili, můžeme koupit a nainstalovat 

 - připomněl žádost o doplnění popelnice k sokolovně. St.: Ano zařídíme. 

 - dotázal se, jestli by bylo možné přeposílat SMS od hasičů zastupitelům 

Ing. Novák: - požádal o informace kde nalezne info k hasičskému vozu, které budeme 

kupovat. St.: na stránkách Auto Trutnov https://prestavby.autotrutnov.cz/ 

 - dotázal se, jestli je něco nového ohledně měření rychlosti v obci? Ing. 

Krsková: emailem jsem posílala postup, jak to zrealizovat 

 - vyjádřil názor na možné vydláždění prostoru pro parkování na pozemku KSS 

LK u nich před domem. St.: pokusíme se získat pozemky a vylepšit to tam 

dlažbou, obrubníky se instalují už nyní 

Pan Hozdecký: - vyjádřil svůj názor na prezentaci MVE o minulém víkendu, a nabádá, 

abychom sledovali provoz a dodržování předpisů z jejich strany 

RNDr. Semler: - navrhl kontaktovat majitele MVE a probrat s ním možnost zajistit drobný 

průtok na levé straně jezu, který by zajistil okysličení vody pod jezem. St.: 

pokusíme se domluvit schůzku 

Ing. Krsková:  - požádala o posekání trávy na Potůčku u hřiště. St.: ano zajistíme. 

Pan Novotný:  - poděkoval za sebe a paní Müllerovou, že jsme se dnes věnovali jejich 

problému s nelegální stavbou jejich přístřešku na našem pozemku a doufá, že 

se podaří vše řádně ukončit 

 

8. / Zpráva návrhové komise 

 

 Za návrhovou komisi přečetl pan Kudrnáč Tomáš návrh usnesení č.7/2020. Nikdo neshledal 

v návrhu chybu ani nenavrhl jeho úpravu. 

(hlasování: pro 8 / proti 0 / zdržel 0). 

 

Zastupitelstvo obce přijalo na dnešním zasedání usnesení, které je přílohou tohoto zápisu. 

 

9. / Závěr 

 

 Starosta poděkoval všem za účast. Nejbližší zasedání zastupitelstva obce proběhne ve čtvrtek 

8. října 2020 od 18:00 hodin v zasedací místnosti obecního úřadu. Termín pracovní schůze 

zastupitelstva bude mimořádně ve středu 30. září 2020 v 17:15 hod na OÚ.  

https://prestavby.autotrutnov.cz/

